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OLKUSZ. Rodzice dzieci chorych na ADHD 
czekają  

Nadal bez refundacji  

Ministerstwo Zdrowia nie określiło, kiedy leki na ADHD znajdą się 
na liście leków refundowanych. Interpelację w tej sprawie składał
olkuski poseł Jacek Osuch.  

Przedstawiciele ministerstwa podkreślają, że przy tworzeniu listy leków
refundowanych uwzględnia się nie tylko kryteria zdrowotne, ale także
finansowe. Leki, stosowane w leczeniu ADHD, są preparatami
innowacyjnymi, które ocenia Agencja Oceny Technologii Medycznych.
Prace nad tymi lekami nie zostały jeszcze zakończone.  

- Jesteśmy wodzeni za nos i jest to kolejna próba odbicia piłeczki oraz
przedłużenia dyskusji, która do niczego nie prowadzi. Wszelkiego rodzaju 
dokumentacja, sporządzona w oparciu o opinie autorytetów oraz liczne
listy od rodziców dzieci nadpobudliwych zostały już dawno przekazane do
Ministerstwa Zdrowia przez Polskie Towarzystwo ADHD. Powoływanie się
teraz na brak oceny agencji to zwyczajne przeciąganie sprawy.
Towarzystwo stara się chociaż o częściową refundację zaledwie dwóch
leków, tzw. preparatów pierwszego rzutu, od których powinno się
zaczynać terapię dzieci z ADHD. Ich ceny wahają się w granicach 300-600 
zł, dlatego wiele rodzin z nich rezygnuje, bo ich na nie stać na ich zakup -
tak odpowiedź ministerstwa komentuje Agata Majda, wiceprezes
Polskiego Towarzystwa ADHD.  

Poseł Osuch zapowiedział dalsze działania w tej sprawie, m. in. zapytanie
do Agencji Oceny Technologii Medycznej oraz Ministerstwa Zdrowia, na
jakim etapie są prace nad oceną leków, kiedy się zakończą oraz czy
agencja bierze pod uwagę sprawdzenie innych leków na ADHD.  
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